
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół nr LVII/22 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 
w dniu 30 stycznia 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2023 r. o godz. 16: 00, a zakończono o godz. 19: 

34 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

Obecni: 

 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz m. in. 

1. Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

2. Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3. Skarbnik – Mariola Komorowska 

4. Dyrektor – Lidia Radecka 

5. Naczelnik- Dariusz Iwańczyk 



6. Naczelnik – Renata Kaźmierczak 

 

Ad/1. Otwarcie Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał Wszystkich bardzo serdecznie, 

otworzył 57 sesję Rady Miejskiej w Grójcu. Przywitał panie i panów radnych, 

pana Burmistrza, zastępcę Burmistrza, panią Sekretarz, panią Skarbnik, 

wszystkich naczelników i śledzących transmisję z sesji. 

Pana Starostę Krzysztofa Ambroziaka, panią Wicestarostę Jolantę Sitarek oraz 

Przewodniczącego rady powiatu grójeckiego pana Janusza Karbowiaka. Pana 

Dariusza Piątkowskiego – radnego powiatowego. 

Pan Przewodniczący poinformował, że pan Starosta chciał zabrać głos, poprosił 

pana Starostę, panią Wicestarostę i pana Przewodniczącego o zabranie głosu.  

Pan Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że znajdujemy się na początku 

roku, można podsumować pewne działania i omówić plany na przyszłość. 

Chcieliśmy podziękować za to, co wspólnie udało nam się zrealizować dla 

mieszkańców ziemi grójeckiej, powiatu grójeckiego. Poinformował o tym, co 

udało się wykonać: 

- kilka dróg wspólnie zrealizowanych na terenie gminy Grójec. Tej kadencji, 

ponad 4 lata wykonaliśmy ponad 13 km. dróg, m. in. Najdłuższe odcinki drogi 

Szczęsna - Rożce, Worów, Bikówek, Uleniec, Mięsy, Poświętne, Kociszew. W 

czwartek będzie odbiór techniczny drogi na Kępinie. Udało się wyremontować 

przejście dla pieszych – mostek na MOLNICY, w Mięsach, Wólka Turowska czy 

Falęcin. 

Chcieliśmy podziękować za środki, które zostały przekazane dla naszego szpitala, 

dzięki działaniom radnych udało się zakupić USG, które służy lekarzom do badań 

na oddziale ginekologicznym. 

Kilka słów na temat tego roku; 

Mamy zabezpieczone środki finansowe w budżecie, na wspólne działania w 2023 

roku. Dziękuję, że możemy wspólnie realizować drogę, – którą nie udało nam się 

zrealizować w roku ubiegłym. 7 Będzie otwarcie ofert na ul. Niepodległości. 

W budżecie powiatu mamy zapisane środki finansowe na drogę w miejscowości 

Zalesie. Oraz przebudowa pasa drogowego z chodnikiem w Worowie. Jeżeli będą 



możliwości pozyskania środków do budżetu gminy, to my jesteśmy przygotowani 

na tą inwestycję. Jeśli nadwyżki w miesiącu kwietniu będą, to realizujemy jeszcze 

inne inwestycje. 

W imieniu własnym oraz koleżanek i kolegów radnych z powiatu chcemy 

przekazać statuetkę w ramach dobrej współpracy i zrozumienie potrzeb. 

Pan przewodniczący Janusz Karbowiak odczytał podziękowanie. 

Pan przewodniczący w imieniu swoim i radnych, również podziękował zarządowi 

i całej radzie powiatu za współpracę z nadzieją dalszej realizacji inwestycji 

wspólnie dla mieszkańców gminy Grójec i powiatu grójeckiego. 

Poinformował, że sesja jest nagrywana. Klauzula informacyjna wisi na 

drzwiach. Sprawdzenie kworum. 

W obradach uczestniczy 18 radnych, obrady prawomocne. 

 

Ad/2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z Sesji: 

- w dniu 28.11.2022 R. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2023. 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2023-2034. 

C wyrażenia woli zapewnienia dofinansowania zakupu samochodu ratowniczo 

-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grójcu. 

D przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Grójca. 

E uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gminy Grójec. 

F przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miejscowości Słomczyn. 

G nadania nazw ulicom w mieście Grójec. 

H podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnej pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019-2023. 



I zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

J zmiany uchwały LIV/543/22 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 listopada 

2022 roku w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu w Gminie 

Grójec na rok szkolny 2022/2023. 

K wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec. 

5. Przedstawienie przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej  

W Grójcu planów pracy Komisji na rok 2023. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

10. Zakończenie Sesji. 

 

Pan przewodniczący zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są uwagi 

ze strony Państwa radnych? Pana Burmistrza? 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda przywitał wszystkich i poinformował, że 

chciałby wprowadzić do porządku obrad pod literką L i Ł następujące projekty 

uchwał: 

- L; uchwała w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie 

Gminy Grójec dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. 

- Ł; uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego powierzenia przez Gminę Prażmów - Gminie 

Grójec, zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad uchwały pod literką L; uchwała w sprawie 

wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy Grójec dla 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 



Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Jacek Stolarski, Artur Szlis 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie pod literką Ł; uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia przez Gminę 

Prażmów - Gminie Grójec, zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Jacek Stolarski, Artur Szlis 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 



Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Jacek Stolarski, Artur Szlis 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad/3. Przyjęcie protokołu z Sesji: 

 

- w dniu 28.11.2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
kto z pań i panów jest za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 28.11.2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad/ 4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2023. 

Pani skarbnik Mariola Komorowska poinformowała, że do projektu uchwały na 

2023 r. została wniesiona jedna autopoprawka. Po stronie dochodów i wydatków 

zostały wprowadzone środki w wysokości 16.830,00 zł. Są to środki z funduszu 

przeciwdziałania COVID na wypłatę dodatków węglowych i dodatków dla 

gospodarstw domowych. Przedstawiła projekt uchwały zawierający 



autopoprawkę Burmistrza. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/565/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2023-

2034. 

Pani skarbnik poinformowała, że w tej uchwale również została wprowadzona 

autopoprawka w budżecie dochodów i wydatków o tą kwotę, jaka zostały 

zmienione dochody i wydatki w uchwale zmieniająca uchwałę budżetowa na 

2023 r. o 16.830,00 zł. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2023-2034.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 



Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/566/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

C wyrażenia woli zapewnienia dofinansowania zakupu samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grójcu. 

 

Pani skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia woli zapewnienia dofinansowania zakupu samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/567/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

D przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Grójca. 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/568/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

E uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gminy Grójec. 

 

Pan Dariusz Iwańczyk przypomniała, że plan ten został uchwalony przez Radę w 

kwietniu ubiegłego roku. W wyniku rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 

Mazowieckiego uchwała ta została w całości uchylona. Stwierdzono nieważność. 

Przystąpiliśmy do poprawy uchwały. To, co wskazał Wojewoda zostało 

poprawione, uzupełniono o jedno uzgodnienie. Projekt został ponownie wyłożony 

do publicznego wglądu, odbyła się dyskusja publiczna. Przedmiotem wyłożenia 

była ta część planu, która podlegała zmianom. W wyniku 3 wyłożeń wpłynęło 

210 uwag. Większość uwag została uwzględniona w całości, natomiast część 

została nieuwzględniona albo uwzględniona w części. Mamy 46 uwag z 3 

wyłożeń, które trzeba będzie przegłosować; 

Powody nieuwzględnienia - (niezgodność ze studium zagospodarowania 

przestrzennego gminy, przeznaczenia gruntów leśnych na cele budowlane, na 

które nie uzyskaliśmy zgody marszałka, uwagi dotyczyły terenu, który nie był 

przedmiotem wyłożenia). 

 

I wyłożenie – 31 uwag; 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 1 - uwaga nieuwzględniona.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Artur Moskal, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 2 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 3 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 4 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 5 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 



Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 6 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 7 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 8 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 9 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr. 10 - uwaga nieuwzględniona. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 



Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 11 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 12 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 



Głosowano w sprawie: 

uwaga nr. 13 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 14 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 15 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 16 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 17 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 



Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 18 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 19 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr.20 - uwaga nieuwzględniona.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 21 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 22 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 



Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 23 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr. 24 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 



 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 25 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 26 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 27 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 28 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 29 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 30 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 31 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 



Uwagi z II wyłożenia; 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 1 -uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 2 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 3 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 



NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr. 4 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 5 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 



Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

Uwagi do III wyłożenia; 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 1 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 2 - uwaga częściowo nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 



 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 3 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 

uwaga nr. 4 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 5 - uwaga nieuwzględniona. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 6 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 7 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 8 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 9 - uwaga nieuwzględniona.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Głosowano w sprawie: 
uwaga nr. 10 - uwaga nieuwzględniona.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gminy Grójec. 

Pan przewodniczący poinformował, że wpłynęły uwagi do projektu – poprosił 

żeby pan Iwańczyk się odniósł do uwag. Pan Dariusz Iwańczyk odniósł się do 

uwag, przedstawił – redakcyjne autopoprawki, które wynikły z powtórnej analizy 

obszernego tekstu – odczytał projekt uchwały. 

Jerzy Antoniewicz w poprawce - 30 % opłata planistyczna – wersja uchwalona w 

planie w kwietniu. 

Wniosek pani Karoliny Wieczorek zam. Mirowice – prosi o wznowienie 

procedury planistycznej oraz zmianę przeznaczenia określonego w projekcie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego należącego do 

niej działek nr ew. 92/2, 92/4, 92/5, które zostały ujęte, jako tereny rolnicze. Dla 

wskazanych działek została wydana decyzja o warunkach zabudowy. 

Pan Dariusz Piątkowski radny powiatowy – nawiązał do omawianej uchwały i 

szeregu niezgodności oraz rozstrzygnięcia nadzorczego do poprzedniej uchwały. 

Stwierdził, że jest szereg nieprawidłowości. Procedury – wyłożenia 3 krotnie 

zostały złamane. Miała być złożona w całości. Uchwała nie była procedowana tak 

jak powinna być. Ogłoszenie powinno być na BIP-ie na stronie grojecmiasto.pl, 

w gazecie miejscowej oraz zwyczajowo przyjęte.(Przez sołtysów). 

Studium – konflikt społeczny. Działka budowlana po sąsiedzku działka rolna. 

Działki maja 900 m. a nie 1000 m tak jak powinno być. 



Pan Iwańczyk odniósł się do ogłoszenia. W BIP-ie wiszą projekty, można 

sprawdzić. W prasie lokalnej też się ukazywały. Na tablicach w tych 18 

miejscowościach były wywieszane na 22 tablicach, osobiście wywieszałem. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy 

Grójec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/569/2023 

Uchwała została podjęta. 

 

F przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miejscowości Słomczyn. 

Pan Darek Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Radny Daniel Marcinkowski zwrócił się z pytaniem:, co inwestor chciałby robić 

na tym terenie? 

Pan Iwańczyk poinformował, że teren objęty uchwała należy do dwóch 

podmiotów. 

Firma, która ma pozwolenie na budowę fabryki prefabrykatów, i taką funkcję 

chciałaby żeby była na całym tym terenie. Decyzja o zabudowie była wydana w 

oparciu o warunkach zabudowy. 



Drugi teren jest po drugiej stronie drogi nr 50, należy do skarbu państwa, którym 

dysponuje starosta powiatowy i tu nie wskazano na dzień dzisiejszy funkcji, 

podejrzewam, że podobna funkcja.  

Po podjęciu uchwały, ogłoszeniu możliwości składania wniosków może będą 

jakieś inne sugestie, co do tych terenów. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miejscowości Słomczyn.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/570/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

G nadania nazw ulicom w mieście Grójec. 

Pani naczelnik Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Mieszkańcy ul. Wiatracznej – pan Noremberg poinformował, że mieszkańcy 

postulowali już w zeszłym roku o zostawienie nazwy ulicy Wiatraczna. Jest to 

jedna z najstarszych ulic w mieście. Chcieliśmy tą nazwę ulicy, zgody nie było z 

Wydziału Nieruchomości, nikt z nami nie konsultował, była wrzucona nazwa 

Nowowiatraczna. Nikt z mieszkańców ulicy nie chce takiej nazwy. Czujemy się 

oszukani, ponieważ rozmowy były z panem Burmistrzem, z panią Naczelnik oraz 

panem Przewodniczącym wszyscy się zgodzili. Natomiast na mapie figuruje 

nazwa Nowowiatraczna. 

Pan Głowacki stwierdził, że przez tyle lat była to ulica Wiatraczna, poprosił 

żeby ta ulica pozostała pod nazwą Wiatraczna. 



Radny Ryszard Krzyżanowski zaapelował, do kolegów radnych żeby się 

przychylili do głosu społeczności. Na siłę nie uszczęśliwiajmy mieszkańców. 

Uważa, że należy zostawić ulicę Wiatraczną. Zaapelował żeby wziąć pod uwagę, 

że mieszkańcy prawie rok starają się żeby nazwa pozostała ta sama, mamy 45 

podpisów, jest to głos społeczności. 

Pani Magdalena Śmietańska odniosła się do słów pana Noremberga. 

Poinformowała, że wysłuchała Pana i przychylili się do nazwy żeby Wiatraczna 

była w nazwie ulicy. Stąd nowa nazwa ul. Nowowiatraczna. Właściciele części 

ulicy od 1 do 13 złożyli petycje w zeszłym roku, sprzeciwili się żeby nie zmieniać 

im nazwy. Państwa odcinek o długości 600 m. od ul. Zbyszewskiej do ul. 

Sienkiewicz zawiera tylko 300 m dawnej ulicy Wiatracznej. Kolejne 300 m są to 

nowe grunty włączone do tej drogi, swojej nazwy nie mają. 

Adresy Państwo muszą zmieniać. Numeracja na Wiatracznej jest rozbita. Biorąc 

pod uwagę wszystkie uwagi oraz propozycję Państwa, nazwa ulicy Aleja 

Wiatraczna. Wszystkie te kwestie wzięliśmy pod uwagę. Jest to podtrzymany 

projekt z sesji październikowej. Żeby mieszkańcy nie mieli problemów i Państwo 

nie mieli problemów. 

Radny Henryk Feliksiak zapytał, czy ta inwestycja jest już rozliczona? 

Pan Burmistrz odniósł si e do słów pana Noremberga - Kiedy był pisany wniosek 

o dotację, Wydział Gospodarki Nieruchomościami nie brał udziału w pisaniu 

wniosku. Robił to Wydział Inwestycji, Wydział Pozyskiwania Środków, żeby 

było łatwiej zobrazować, o która ulicę chodzi, dlatego była wskazana ulica 

Wiatraczna. Tak było łatwiej zobrazować. Bo tak naprawdę, my 

rozwiązywaliśmy problem ulicy Wiatracznej dla tej nowoprojektowanej ulicy, 

która przebiega w tamtym terenie. Zadanie zostało zgłoszone, rozliczone. Droga 

jeszcze nie została odebrana, ale do wojewody zostało to zadanie zgłoszone, 

wykonane, rozliczone. Wszystkie prace na tej drodze zostały skończone. 

Pan Burmistrz poinformował, że powinna istnieć Komisja doraźna do takich 

spraw, żeby nie rozstrzygać na posiedzeniu Rady Miejskiej takich spraw, oraz że 

kierował się logicznym myśleniem pani naczelnik a nie sentymentem do 

mieszkańców przy wyborze nazwy ulicy. Chociaż całym sercem jest za 

mieszkańcami. 

WNIOSEK; 

Poprawka do projektu uchwały; 

Pan Przewodniczący zgłosić poprawkę do projektu uchwały; w § 1 pkt zamiast 

ulicy Nowowiatracznej, zapisać nazwę ulicy - Wiatraczna. 



Radny Dariusz Prykiel - cała ulica Wiatraczna od Sienkiewicz do Zbyszewskiej. 

Radny Jacek Stolarski – wniosek mieszkańców żeby nie zmieniać nazwy, żeby 

pozostała ta stara nazwa – Wiatraczna. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiana nazwy ulicy - poprawka zamiast nazwy Nowowiatraczna – na nazwę 

ulica Wiatraczna.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam 

Siennicki, Grzegorz Stolarek, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Molenda 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie projektu uchwały po poprawce. 

 

Głosowano w sprawie: 
nadania nazw ulicom w mieście Grójec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 



Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/571/2023 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

H podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnej pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023. 

 

Pan dyrektor MGOPS Lidia Radecka przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnej pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/572/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

I zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Pani naczelnik Renata Kaźmierczak przedstawiła projekt uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/573/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

J zmiany uchwały LIV/543/22 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 listopada 

2022 roku w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu w Gminie 

Grójec na rok szkolny 2022/2023. 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały LIV/543/22 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 listopada 2022 

roku w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu w Gminie Grójec na 

rok szkolny 2022/2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 



NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/574/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

K wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec. 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że wpłynęło pismo w tej sprawie. Klub 

Honorowych Dawców Krwi ”Puls” w Grójcu. Zarząd klubu zwrócił się z prośbą 

o wydanie zgody przez Radę Miejską o umieszczenie na sztandarze herbu 

Gminy Grójec - przedstawił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/575/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

L wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy Grójec 

dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. 

 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

Radny Grzegorz Stolarek zapytał;  

- jaki koszt poniesie gmina z przygotowaniem tych miejsc przystankowych, 

wraz z oznaczeniem poziomym, co będzie wymagane ze strony gminy żeby 

funkcjonowały te przystanki? 



- kto będzie obsługiwał? Czy gmina ma podpisane porozumienie z jednostką 

gminną? Czy będzie przetarg? Informacja na temat kosztów.  

- znak „Przystanek autobusowy”. Malowanie na jezdni /brak zatoczki/. Pan 

Jarosław Rupiewicz odniósł się do pytań radnego Stolarka – poinformował, że 

koszty całej operacji na pewno nie przekroczą 50.000,00 zł. Myśli, że będą sporo 

mniejsze. W tych kosztach jest montaż słupka, słupek i tablica. 

Kosze będzie obsługiwała Grójecka Spółka Komunalna w Grójcu, na terenie 

gminy Grójec, ma zapisane to w umowie. 

 

Głosowano w sprawie: 
wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy Grójec dla 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/576/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ł wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia przez Gminę Prażmów - Gminie Grójec, zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

Pan zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

powierzenia przez Gminę Prażmów - Gminie Grójec, zadania publicznego w 

zakresie lokalnego transportu zbiorowego.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Anna Lubowiecka, Eugenia Poradzka, Artur Szlis 

 

Uchwała nr LVII/577/2023 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad/5. Przedstawienie przez Przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Grójcu planów pracy Komisji na rok 2023. 

Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Jacek Stolarski przedstawił 

plan pracy komisji na rok 2023. 

1/ Ocena wykonania budżetu gminy Grójec w 2022 roku, 

2/ Analiza realizacji podatków od nieruchomości rolnego, leśnego i opłat 

lokalnych w 2022 roku. 

3/ Opracowanie wniosków do budżetu na 2024 rok 

4 /Opiniowanie stawek opłat i podatków na 2024 rok, 

5/ Ocena raportu o stanie Gminy Grójec, 

6/ Prezentacja im opiniowanie uchwał w 2023 r. 

7/ Ocena realizacji zamówień publicznych przez wybrane jednostki gminne w 

2022 roku. 

8/ Sprawy różne. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Zdrowia i Spraw 

Społecznych – przewodniczący Grzegorz Stolarek przedstawił plan pracy 

komisji na rok 2023. 

 

1/ Tworzenie listy mieszkaniowej – kwiecień – maj, 

2/ Zapoznanie się z informacją dotyczącą przeprowadzonych remontów w 

zasobach mieszkaniowych gminy oraz ich potrzebami. 

3/ Informacje dotyczące ściągalności czynszów mieszkaniowych, 

4/ Analiza projektu budżetu na rok 2024, 



5/ Opiniowanie projektów uchwał, 

6/ Sprawy bieżące. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i bezpieczeństwa – przewodniczący Artur 

Szlis przedstawił plan pracy komisji na 2023 r. 

 

1/.Współpraca z dyrektorami oraz przedstawicielami placówek oświatowych z 

terenu miasta i gminy Grójec w ramach działań związanych z ich 

funkcjonowaniem: 

 

- Dyrektorem Zespołu Placówek Oświatowych w Grójcu 

- Dyrektorami Szkół Podstawowych (w tym z oddziałami gimnazjalnymi 

do czasu zakończenia ich funkcjonowania w VIII 2023 roku) 

- Dyrektorami Przedszkoli (Punktów przedszkolnych) 

- Dyrektorami Szkół ponadpodstawowych (LO, ZSP, ZSS) 

2/.Współpraca z dyrektorami i przedstawicielami ośrodków kultury, sportu i 

rekreacji w zakresie realizacji przedsięwzięć w nich realizowanych, w tym: 

 

- Dyrektorem Grójeckiego Ośrodka Kultury w Grójcu 

- Dyrektorem Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. S. 

Laskowskiego w Grójcu 

- Dyrektorem Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grójcu 

- Dyrektorem Grójeckiego Ośrodka Sportu 

3/.Współpraca z przedstawicielami instytucji porządku publicznego i 

bezpieczeństwa mieszkańców w zakresie profilaktyki i prewencji oraz działań 

prozdrowotnych: 

 

- Komendantem Powiatowej Komendy Policji w Grójcu 

- Komendantem Straży Miejskiej w Grójcu 

- Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Grójcu 

- Dowódcą Garnizonu Grójec 

- Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Grójcu 

- Przewodniczącym Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

- Pełnomocnikiem Burmistrza Gminy i Miasta Grójec ds. Uzależnień 

4/.Współpraca ze stowarzyszeniami i organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie miasta i gminy Grójec w realizacji ich zadań statutowych 

służących mieszkańcom, w tym z Młodzieżową Radą Miejską. 



1. Udział członków Komisji w uroczystościach, imprezach, spotkaniach, 

przeglądach i debatach w szkołach, instytucjach i obiektach na terenie 

Miasta i Gminy Grójec. 

2. Opiniowanie i analizowanie projektów uchwał, w tym uchwały 

budżetowej na rok 2019 

3. Zgłaszani i opiniowanie wniosków oraz konsultowanie spraw 

dotyczących edukacji publicznej, kultury, sportu, porządku publicznego i 

bezpieczeństwa. 

4. Rozpatrywanie spraw bieżących i zgłaszanych inicjatyw przez 

mieszkańców. 

 

Harmonogram Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Bezpieczeństwa 

I – XII 2023 roku.  

Lp. Zakres działania Okres 

1. Udział członków 

Komisji w 

uroczystościach 

związanych z 

obchodami świąt i 

rocznic patriotycznych. 

I – XII 2023 r. 

2. Okresowe spotkania 

komisji z dyrektorami 

szkół i przedszkoli, 

konsultacje w sprawie 

skutków 

przeprowadzanej 

reformy oświaty 

I – XII 2023 r. 

3. Okresowe spotkania 

Komisji z 

przedstawicielami 

ośrodków i instytucji 

kultury, sportu i 

bezpieczeństwa, 

opiniowanie wniosków 

o dokształcanie 

nauczycieli 

II – XII 2023 r. 

4. Współpraca w 

organizacji Święta 

Kwitnących Jabłoni, 

udział członków 

Komisji w egzaminach 

IV – V 2023 r. 



gimnazjalnych i 

egzaminach klas VIII 

5. Udział członków 

Komisji w 

uroczystościach 

związanych z 

zakończeniem roku 

szkolnego. 

VI 2023 r. 

6. Udział w okresowych 

przeglądach szkół i 

placówek oświatowych 

we współpracy z 

Komisją Rewizyjną. 

VIII – IX 2023 r. 

7. Reprezentowanie 

Komisji w inauguracji 

roku szkolnego w 

placówkach 

oświatowych na terenie 

Miasta i Gminy Grójec. 

IX 2023 r. 

8. Analiza projektu 

budżetu na rok 2023. 

I – XII 2023 r. 

9. Opiniowanie oraz 

zgłaszanie poprawek do 

projektów uchwał. 

I – XII 2023 r. 

10. Zgłaszanie wniosków, 

opiniowanie i 

rozpatrywanie spraw 

bieżących w zakresie 

kompetencji komisji. 

I - IX 2023 r. 

11 Reprezentowanie Rady 

Miejskiej przez 

członków na terenie 

Miasta i Gminy Grójec 

I – XII 2023 r. 

12 Wspieranie inicjatyw, 

programów i projektów 

służących rozwojowi i 

promocji Miasta i 

Gminy Grójec. 

I – XII 2023 r. 

 

Terminarze imprez i uroczystości przedstawione przez szkoły, instytucje, 

placówki i ośrodki, gdzie zaplanowano udział członków Komisji będą włączone 

do harmonogramu.  



Komisja Infrastruktury Technicznej, Ekologii i Promocji – przewodniczący 

Jerzy Antoniewicz przedstawił plan pracy komisji na 2023 r. 

1/ Rozpatrywanie i ocena projektów uchwał przedstawionych komisji, 

2/ Zgłaszanie i opracowanie autorskich projektów uchwał, 

3/ Monitorowanie działań dotyczących prawidłowej gospodarki odpadami w 

gminie Grójec, 

4/ Co miesięczna informacja o aktualnym stanie inwestycji – rozbudowa szkoły 

nr 1 w Grójcu, 

5/ Bieżąca informacja dotycząca działania Grójeckiej Spółki Komunalnej, 

6/ Wspieranie działań na rzecz ekologii i wspieranie inicjatyw związanych z tą 

problematyką. 

7/ Współpraca ze Strażą Miejską, Komenda Powiatową Policji w Grójcu, 

Sołtysami, Stowarzyszeniami działającymi na rzecz wspólnoty lokalnej oraz 

dyrektorami szkół i przedszkoli działającymi na terenie Miasta i Gminy Grójec 

w ramach promowania i wspierania zachowań pro-ekologicznych. 

8/ Ocena realizacji zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg i 

chodników, 

9/ Współpraca z komisją Gospodarczą, Inicjatyw Społecznych i Rolnictwa w 

ramach wspólnych posiedzeń, 

10/ W okresie wiosennym kontrola stanu technicznego dróg i chodników pod 

kątem niezbędnych remontów cząstkowych. 

11/ Rozpatrywanie wniosków od mieszkańców dotyczących rozbudowy 

infrastruktury technicznej Gminy i Miasta Grójec. 

12/ Zgłaszanie i opracowywanie wniosków do projektów budżetu na 2024 rok, 

zgodnie z aktualnymi potrzebami, 

13/ Cykliczny udział członków komisji w uroczystościach i spotkaniach na 

terenie Miasta i Gminy Grójec. 

 

Komisja Gospodarcza, Inicjatyw Społecznych i Rolnictwa – radny Ryszard 

Krzyżanowski – plan pracy komisji na 2023 rok. 

 

1/ Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej, przedstawionych komisji. 

Współpraca z Komisjami Rady. 

2/ Ocena wykonania zadań w ramach funduszy sołeckich na 2022r. i analiza 

zadań na 2023r. 

3/ Analiza realizacji i przegląd inwestycji gminnych zrealizowanych w I i II 

półroczu 2023 roku. 

4/ Analiza inwestycji w zakresie dróg i chodników w gminie Grójec. 

5/ Opiniowanie projektów uchwał dotyczących podatków i opłat będących w 

kompetencji gminy Grójec, a w szczególności podatku rolnego i leśnego. 

6/ Rozpatrzenie informacji z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2023 roku. 

7/ Kontrola i ocena stanu dróg gminnych na terenach wiejskich, 



8/ Rozpatrywanie spraw przedstawionych przez mieszkańców gminy Grójec, 

dotyczących zakresu działania komisji, 

9/ Przedstawienie wniosków komisji, zaopiniowanie projektu budżetu gminy 

Grójec na rok 2024. 

 

 

Ad/6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 

r. 

 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że takie sprawozdanie otrzymaliśmy. 

Sprawa była omawiana na komisji Oświaty. Czy są pytania do sprawozdania? 

Pytań nie było. 

 

 

Ad/7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres. 

 

Sprawozdanie otrzymaliśmy, czy są pytania ze strony Państwa radnych? Pytań 

brak. 

 

Ad/8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

W ostatnim czasie nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania ze strony Państwa 

radnych. 

 

Ad/9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Czy Państwo Radni mają jakieś pytania? 

 

Radny Ryszard Krzyżanowski zwrócił się z pytaniem do pana Burmistrza – jak 

aktualnie wygląda sytuacja z chodnikiem projektowanym przy drodze 722? 

Temat kilka lat analizowany i omawiany. Prośba o wyjaśnienie. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że projekt jest na ukończeniu. Zaakceptowany 

przez Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich. Projektant pracuje nad 

uzgodnieniami z Polskimi Wodami, pozwoleniami wodno-prawnymi. Ma to 

ukończyć do końca kwietnia. Środki na ten cel są w Mazowieckim Urzędzie 

zagwarantowane. Będzie wykonany pewien odcinek chodnika od Grójca w stronę 

Kobylina i dalej. Projekt będzie podzielony na kilka etapów. Jest bardzo dużo 

wniosków na realizację takich zadań na drogach wojewódzkich. Jest 

przychylność Zarządu Dróg Wojewódzkich i w tym roku to zadanie ma być 

realizowane. 



 

Pan przewodniczący poinformował o pismach, jakie wpłynęły do Rady 

Miejskiej: 

1/ Mazowiecki Ośrodek Doradztwa Rolniczego – pani kierownik przyjdzie do nas 

na następną sesję, ponieważ nastąpiły zmiany wynikające z planu strategicznego 

dla wspólnej polityki rolnej na lata 2023 – 2027. 

2/ Wniosek o wyrażenie zgody na użycie herbu Miasta Grójec – zwraca się Klub 

Motocyklowy „Zryw”. 

3/ Wniosek o formalne wycofanie stanowiska Urzędu Miasta z protokołu 

sporządzonego w dniu 17.01.2023 r. z udziałem pana Jarosława Rupiewicza, w 

sprawie nieruchomości Starostwo 1A. W tej sprawie zgłosił się pan Zbigniew 

Grzegorzewski – pełnomocnik, chciał zabrać głos na sesji. 

 

Pan Zbigniew Grzegorzewski pełnomocnik pani Ewy Maciaszek, pani Haliny 

Jasińskiej oraz pani Małgorzaty Urbanek nawiązał do ważności tematu regulacji 

gruntu. Sprawa dotyczy uregulowania stanu prawnego nieruchomości przy ulicy 

Starostwo 1A gdzie w/w posiadają lokale mieszkalne. Pan Grzegorzewski  

zarzucił brak znajomości władzom miasta. Sprawa oparta na 7 aktach 

notarialnych z wpisanymi udziałami na powierzchnię użytkową 1160 m2.. Na 

spotkaniu w dniu 17 stycznia 2023 r. Grójecki TBS zaprosił mieszkańców 

budynku mówiąc o tym, że jest to zebranie wspólnoty mieszkaniowej. Okazuje 

się, że uchwały o powołaniu wspólnoty nie ma. Był pan notariusz, który miał 

zlecenie protokołowania. Spotkanie współwłaścicieli.  

Można było sporządzić akt notarialny o dokonaniu zmiany pod warunkiem, że 

jest pełna obecność wszystkich współwłaścicieli. 

Może być niezgodność, wtedy sprawa trafia do Sądu i wtedy mamy sprawę w 

zakresie zmian udziałów. Okazało się, że jest jakiś błąd. Błąd na sali zmienia pan 

prezes grójeckiego TBS z udziałem wiceburmistrza Jarosława Rupiewicza. 

 

 

Skierowaliśmy wniosek do Izby Notarialnej i Prokuratury o zajęcie się sprawą, 

gdyż zabiera się komuś jego własność. Rozbiórka dwóch budynków piwnicznych. 

Zapisy z lat 80 zostały zmienione w 1991 r. w poświadczeniu nieprawdy w 

operacie, geodeta podzielił 2 budynki bez wnikania w sprawy. W 1992 roku 

gmina sprzedała udziały do powierzchni użytkowych. 

 

Pan przewodniczący zwrócił się z pytaniem do pana Grzegorzewskiego; Czego 

Pan oczekuje od Rady Miejskiej w Grójcu? Co możemy my, jako Rada Miejska 

zrobić dla Pana? 

Pan Grzegorzewski poinformował, że chciałbym żeby Rada Miejska zwróciła 

uwagę jak funkcjonuje działanie Pana Burmistrza. Są pewne rozbieżności i 

niezgodności, jeżeli chodzi o właścicieli. Prośba o zdyscyplinowanie. Brak 



wprowadzenia prawidłowych zapisów przez Gminę Grójec – zmian. 

Poświadczenie nieprawdy przez Pana Burmistrza. 

Prośba o skierowanie wniosku do Sądu z Urzędu o uregulowanie stanu prawnego 

łącznie z rozgraniczeniem i zapewnieniem dojścia i dojazdu działki budynku 

Starostwo 1A. Działka 3293/2 i działki 3293/8. Prosimy również o uwzględnienie, 

że wystąpiliśmy do Urzędu Miasta i prosiliśmy o wystąpienie w odrębnym 

punkcie, nie, jako sprawy różne. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że jeżeli jest Pan niezadowolony z pana 

Rupiewicz proszę się zwrócić do pana Burmistrza Dariusza Gwiazdy, który jest 

jego pracodawcą. My nie jesteśmy pracodawcą pana Jarosława Rupiewicza. Może 

Pan napisać skargę do pana Burmistrza, jeżeli jest Pan niezadowolony z 

Burmistrza Rupiewicza. Może Pan napisać skargę do Rady Miejskiej, my tą 

skargę przekażemy do komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która ją rozpatrzy i 

przedstawi projekt uchwały. Wtedy rada podejmuje decyzję, czy uznaje skargę za 

zasadną czy bezzasadną. Są to kompetencje Rady Miejskie w Grójcu. W 

pozostałych sprawach proszę się zwracać do pana Burmistrza. 

 

Pan Jarosław Rupiewicz poinformował, że temat poruszony przez pana 

Grzegorzewskiego dotyczy spraw z przed 30 lat. Uczestniczył w spotkaniu 

17.01.2023r. uczestniczyła pani naczelnik z Urzędu Gminy, uczestniczył pan 

Mecenas, pan Notariusz. Moja rola była – reprezentowanie Gminy, ponieważ 

gmina posiada w tym budynku Starostwo 1 A – 4 lokale mieszkalne komunalne. 

Reprezentowałem gminę i głosowałem tak jak wszyscy pozostali właściciele. 

Przewodniczącym został pan prezes Pałka TBS, który zarządza tą wspólnotą. Na 

pana Pałkę zagłosowało 8 osób, a na pana Grzegorzewskiego 4 osoby. Czuwałem 

nad przebiegiem reprezentując lokale komunalne. 

 

Pan Karol Biedrzycki zaproponował, żeby panowie spotkali się w urzędzie i 

wyjaśnili sobie tą sprawę, jeżeli pan Grzegorzewski nie będzie zadowolony niech 

pisze skargę do Rady. 

Radny Artur Moskal zwrócił się z pytaniem do pana Burmistrza dotyczącym 

rozpoczęcia działalności przez lodowisko? 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że dotychczasowa pogoda nie 

pozwalała na uruchomienie lodowiska, ale również względy techniczne też nie 

pozwalały na uruchomienie. Mieliśmy plusowe temperatury. Pan dyrektor czyni 

wszystkie starania, możliwe, że jeszcze w tym tygodniu lodowisko wystartuje. 

Wszystko już jest przygotowane, czekamy tylko na obniżenie temperatury. 

Etapami musimy zamrażać wodę. Na święta Bożego Narodzenia tafla nie była 

odpowiednia. Chcemy żeby była bardzo dobra, jakość. Nie będziemy czekali na 

ferie zimowe, jeżeli pogoda i możliwości techniczne pozwolą, chcemy rozpocząć 

zamrażanie i uruchomimy lodowisko. 

 



Pan przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie do Rady Miejskiej informujące, że do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie wpłynęła korespondencja dotycząca 

nieprawidłowości działań Dyrektora Ośrodka Kultury w Grójcu - jednostki 

organizacyjnej Miasta i Gminy Grójec. Przekazują do komisji Skarg Wniosków i 

Petycji celem rozpatrzenia zgodnie z właściwością przekażę na komisje, żeby 

komisja tą sprawą się zajęła. 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda odniósł się do pisma przytoczonego przez Pana 

Przewodniczącego. Poinformował, że nie jest to żadne pismo tylko anonim, który 

wpłynął do RIO. Regionalna Izba nie jest od tego żeby załatwiała takie skargi i 

ten anonim został przekazany do Rady Miejskiej, żeby Rada Miejska w ramach 

swoich kompetencji zajęła się tym anonimem. 

 

Pan radny Jacek Stolarski wrócił do sprawy lodowiska, apelował o przemyślenie 

sprawy postawienia daszku namiotu lodowiska. Lodowisko aktualnie jest 

zlokalizowane na Laskowej, jest dosyć późno – koniec stycznia. Jest potrzebne. 

Postulował, żeby znaleźć pieniądze i wybudować zadaszenie tego lodowiska, 

argumentując, że pogoda nie będzie lepsza. Jest zmienna, może być dużo deszczu. 

Najbardziej niekorzystny dla lodowiska jest deszcz. Były środki na zadaszenie, 

zostały przeniesione na inny cel. Przy obecnym klimacie, jeżeli lodowisko będzie 

działać musi być zadaszone z bocznymi siatkami, które będą załamywały słońce, 

żeby zasłaniało od deszczu i od słońca.  

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że jest zaprojektowane 

zadaszenie nad lodowiskiem i będzie przedmiotem rozmów. Chce ogłosić 

przetarg na wykonanie tego zadaszenia, jeśli uznamy, że te zaproponowane ceny 

będą do przyjęcia i udźwignięcia przez Gminę, to jestem jak najbardziej za tym 

żeby takie zadaszenie było wybudowane. Jest ujęte w całym kompleksie Ośrodka 

Sportu łącznie z przebudową tego terenu, gdzie są garaże, gdzie są wiaty z bieżnią 

lekkoatletyczną, stałą infrastrukturą, nawodnieniowo-oświetleniowo-

nagłośnieniową tego kompleksu. 

 

Głos publiczności; 

Pan Szewczyk Michał, mieszkaniec ulicy Wiatracznej w Grójcu nawiązał do 

tematu budowy ulicy i nadania jej nazwy. W imieniu mieszkańców podziękował 

panu Burmistrzowi i panu Przewodniczącemu Rady oraz wszystkim radnym za 

budowę tej ulicy, piękną nawierzchnię, za infrastrukturę oświetleniową, wodno-

kanalizacyjną, oraz za to, że wsłuchali się w głos mieszkańców odnośnie nazwy. 

 

Następnie głos zabrała pani Monika Kozłowska, była naczelnik Wydziału 

Edukacji w gminie Grójec. Jako obecny dyrektor jednostki samorządowej 

budżetowej oraz jako działacz społeczny w gminie Grójec, czyli członek Zarządu 



Stowarzyszenia „Zmieniamy Grójec” i przewodnicząca Koła Powiatowego 

Platformy Obywatelskiej, odniosła się do dwukrotnej decyzji, która zapadła, 

odnośnie Regulaminu wynagrodzenia nauczycieli, a przede wszystkim dodatków 

dla dyrektorów i wicedyrektorów. 

W czerwcu Państwo radni odrzucili projekt uchwały przygotowany przez 

ówczesną naczelnik Wydziału Edukacji panią Monikę Kozłowską, a w grudniu 

został odrzucony projekt uchwały przygotowany przez następcę pani 

Kozłowskiej, pana Mariusza Wojno. Uważa, że nie była to słuszna decyzja, 

zwłaszcza, że decyzja zapadła głosami 8 radnych, którzy głosowali przeciwko. 

Byli to radni skupieni wokół klubu przewodniczącego Rady. 

Poinformowała, że Regulamin wynagradzania nauczycieli został przyjęty prawie 

4 lata temu, w marcu 2019 r. Przez 4 lata dodatki funkcyjne dla dyrektorów i 

wicedyrektorów nie zmieniły się. Regulamin w krzywdzący sposób traktuje 

dyrektorów małych szkół. 

Przedstawiła wysokość dodatków. Poinformowała, że dodatki są niewspółmierne 

do zaangażowania, wysiłku i pracy dyrektorów. Pani Kozłowska poinformowała, 

że obecny Regulamin, który funkcjonuje jest także krzywdzący dla nauczycieli. 

Jest jeden wspólny odpis dla dyrektorów i nauczycieli. 

Powiedziano na sesji grudniowej, że nie dokonano analizy finansowej i nie 

przedstawiono skutków, co nie jest prawdą, gdyż w czerwcu dokonano analizy i 

takie skutki zostały przedstawione i podano dokładne wyliczenia, jakie będą to 

koszty dla gminy. Od czerwca do grudnia można było zmiany w budżecie 

wprowadzić i zabezpieczyć środki dla dyrektorów. Jest prawdą, że Burmistrz 

może w inny sposób wynagrodzić dyrektora. Jednym ze sposobów są godziny 

ponadwymiarowe. Dyrektor ma inne trudniejsze, bardziej odpowiedzialne 

obowiązki i musi w odpowiedzialny sposób zarządzać jednostką. Faktem jest, że 

wielu dyrektorów i wicedyrektorów ma mniejsze uposażenie niż nauczyciele. 

Odpowiedzialność jest ogromna. Pani Kozłowska odniosła się do decyzji o 

podniesieniu diet, wyliczeniach i skutkach finansowych dla budżetu gminy. 

Ostatni argument – zaproponowane w grudniu dodatki wcale nie są przesadne, 

adekwatne do odpowiedzialności, zaangażowania i wysiłku związanego z praca 

dyrektora. 

Pani Kozłowska zaapelowała do Państwa radnych, aby jeszcze raz pochylili się 

nad Regulaminem. Jest to niezwykle ważne, ponieważ rola dyrektora jest 

kluczowa w każdej jednostce oświatowej. Zachęcała do debaty na temat oświaty 

w Gminie Grójec. 

 

Pani Monika Kozłowska zapytała o Szkołę Muzyczną – jaki jest stan działań na 

dzień dzisiejszy, czy został złożony wniosek do Ministra Kultury? 

Jest jedną z inicjatorek Społecznej Rady Kobiet, czy jest przychylenie się do 

naszej inicjatywy i powołanie Społecznej Rady Kobiet, o co serdecznie wnosi. 

 



Pan Karol Biedrzycki w ramach sprostowania poinformował, że projekt uchwały 

był w maju. Nie było wszystkich wyliczeń i konsekwencji spowodowanych dla 

gminy. Mówiła też pani skarbnik, że tych pieniędzy na tą chwilę nie mamy. 

Dlatego ta sprawa została odłożona w czasie. 

W grudniu pojawił się kolejny projekt o zmienionej troszkę treści (w pierwszym 

kwotowo, w drugim procentowo). Procentowo jest mniej korzystnie dla gminy. 

My jesteśmy od tego żeby dbać o finanse gminy, z każdą zmianą osoby te dostają 

więcej pieniędzy. 

My do tego tematu wrócimy w tym roku, nie musi nas Pani motywować, na 

komisji Oświaty też rozmawialiśmy. Temat jest na tapecie. Nie mamy pieniędzy 

w tej chwili żeby podnosić dodatki dla dyrektorów i dla zastępców. Zobaczymy 

jak zamknie się rok, jaka będzie nadwyżka żeby zwiększyć dodatki, ponieważ 

będzie to skutkowało na kolejne lata. Ta decyzja musi być dokładnie 

przeanalizowana i przemyślana. A analizy grudniowe były słabej, jakości. 

Pamiętamy o dodatkach i do tego wrócimy. Zajmujemy się sprawą na bieżąco, 

tylko musimy mieć finansowanie. Niech Pani wskaże skąd mamy wziąć środki na 

finansowanie?. 

 

Pan Burmistrz odniósł się do oszczędności, prosił o pochylenie się nad 

powołaniem Centrum Usług Wspólnych. Jeżeli Państwo radni się przychylą, to 

Pan Burmistrz zleci powołanie odpowiedniego audytu, który pokaże, jakie 

oszczędności gmina może z tego tytułu osiągnąć. 

Co do powołania Społecznej Rady Kobiet to z obserwacji pana Burmistrza 

wynika, że nie potrzebna jest Społeczna Rada Kobiet żeby mieć swój głos, żeby 

się wypowiadać w sprawach kobiet. Ceni inicjatywę każdego środowiska żeby 

takie stowarzyszenie powołać. Jeżeli Szanowna Rada uzna, że taka Społeczna 

Rada Kobiet powinna w naszej gminie funkcjonować, to pan Burmistrz się pod 

tym podpisze. 

Mamy Radę Sportu, Radę Młodzieżową niedługo będziemy mieli Radę Seniorów 

w każdej tej radzie głos kobiet jest słyszalny i reprezentowalny. Ma obiekcje żeby 

to nie była typowo polityczna rada kobiet, tylko żeby się zajmowała sprawami i 

problemami wszystkich kobiet, które reprezentują. 

 

Szkoła Muzyczna – w sobotę odbył się w Ochotniczej Straży Pożarnej w Grójcu 

piękny koncert młodzieżowej Orkiestry Dętej. Widać zalążek, pan kapelmistrz 

pokłada wielkie nadzieje i wkłada serce w prowadzenie tej orkiestry. Do szkoły 

muzycznej, orkiestry dętej potrzeba jest lidera. Osoby, która będzie twarzą tej 

szkoły muzycznej, będzie chciała to prowadzić.  

Zdaniem pana Burmistrza Szkoła Muzyczna powinna znajdować się w nowym 

odresteurowanym dworcu kolejki wąskotorowej lub w nowej Ochotniczej Straży 

Pożarnej. Temat jest otwarty, jest podjęta uchwała intencyjna Rady Miejskiej o 

powstaniu szkoły muzycznej. Uważam, że Grójec powinien mieć szkołę I stopnia. 

Ale wiemy, że przed nami wyzwania i z rozbudowa szkoły w Lesznowoli oraz 



budowa żłobka. Mamy czas do 19 lutego na złożenie o dofinansowanie na budowę 

żłobka, co może pociągnąć za sobą duże koszty. Dużo mamy wyzwań, na razie 

chciałbym zrealizować to, co mamy do zrealizowania, przekazać szanownej 

Radzie ile nas będzie kosztowała rozbudowa szkoły w Lesznowoli. Jak zakończy 

się rozbudowa Szkoły nr.1, budowa żłobka wtedy zająć się oświatą. Jeżeli stać 

nas na pomoc dla powiatu, która przechodzi w miliony, tym bardziej stać nas na 

szkołę muzyczną, która jest nam potrzebna. Jest to sprawa otwarta i nie 

zamykamy się na powstanie pierwszej szkoły muzycznej w Grójcu. 

 

Pani skarbnik Mariola Komorowska poinformowała, że dopóki się sytuacja nie 

ustabilizuje samorządu terytorialnego w Polsce, dopóki nie zostanie 

zagwarantowanie naszych zadań bieżących – nie stać nas na nic. 

Nie jesteśmy w stanie utrzymać wydatków bieżących. Zostały podniesione stawki 

podatków o 10%, zostały podniesione opłaty za odpady komunalne – wszystko 

zebrane razem nie pokrywa kosztów utrzymania bieżącego Szkół, Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Urzędu, dróg, oświetlenia. Brakuje ok. 3-4 milionów żeby 

ten budżet zamknąć. 

Energia przez 2 lata wzrosła o ponad 100%, ogrzewanie, oświetlenie w urzędach 

w naszych jednostkach rośnie średnio o 80%. Materiały biurowe, usługi w 

zakresie remontu dróg, odśnieżania – wszystko rośnie. Dochody wzrosły może 

ok. 2-3%. Udziały w podatku PIT są na poziomie 2018 r. (ok. 30 mln. zł); 2023r. 

udziały w podatku PIT ok. 30 mln. zł. Największa pozycja dochodów gminy. 

Przekazywane środki przez budżet państwa stanowią 60% dochodów 

stanowionych przez budżet gminy. 42% Gmina ma dochód ze środków własnych. 

Największy dochód podatek od nieruchomości, opłaty za wywóz odpadów 

komunalnych, podatek od środków transportowych - dużo niższy. 

W tej chwili liczą się również w oświacie wynagrodzenia dla grupy zarabiającej 

na poziomie najniższego wynagrodzenia, nie starczy im pieniędzy ok. 300 tys. zł. 

Musimy dołożyć są to ustawowe wymogi. Ogrzewanie wzrosło, oświetlenie 

wzrosło, po pierwszym kwartale będziemy wiedzieć ile brakuje na bieżące 

utrzymanie szkół, które muszą być. Nie da się oszczędzać inaczej na oświetleniu 

jak tylko wymiana, którą robimy na oświetlenie energooszczędne, jakie 

przyniesie skutki zobaczymy po 3 miesiącach. 

Budujemy teraz szkołę nr.1, która 22 mln. zł może będzie kosztować według 

pierwotnej umowy. Myślę, że po okresie roku firma wystąpi o inflacyjny wzrost, 

bo ma do tego prawo. 

Będziemy rozbudowywać szkołę w Lesznowoli, 5 mln. Dofinansowania – 

wygląda po przetargu, że musimy dołożyć 3 mln. zł. Zabezpieczone mamy 2 mln. 

zł, więc ponad milion trzeba dołożyć. Szkołę nr.1 po rozbudowaniu trzeba będzie 

wyposażyć w sale dydaktyczne. Te rozbudowane szkoły w roku następnym trzeba 

będzie ogrzać i oświetlić, czyli koszty utrzymania też wzrosną. Żeby znaleźć na 

cokolwiek pieniądze, czego nie realizujemy obecnie musimy ciąć wydatki gdzie 



indziej, innej metody nie ma. Wydatki są niedoszacowane w każdej dziedzinie. 

Są na poziomie zeszłego roku we wszystkich usługach i zakupach. 

 

10% wzrostu podatków od nieruchomości – dom w Grójcu z działką w skali 

rocznej jest to 80-90 zł, nie jest to szalona różnica. 

Wzrost inflacyjny jest na poziomie 30-40% a dochody wzrosły ze 101 do 105 

mln. zł przez 2 lata. 

Następna grupa zawodowa, której się tłumaczy, że gmina nie ma pieniędzy to 

Ośrodek Pomocy Społecznej. Gdzie taki sam poziom wzrostu funduszu płac 

trzeba zapewnić na ten rok. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o piśmie od pana Dominika Piekarskiego. 

 

Radny Artur Moskal zapytał o liczbę aktualnie zatrudnionych pracowników 

(urzędników) w Urzędzie Gminy - więcej czy mniej osób? 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że Wydział Ochrony Środowiska 

musiał rozpocząć ustawowo kontrole gospodarstw pod względem 

zagospodarowania ścieków. Ma dużo obowiązków. Poinformował, że to nie jest 

pomysł Burmistrza tylko taki obowiązek. Jeśli gmina nie przeprowadzi 2022 r. 

np. 80 kontroli a w kolejnych latach będzie ilość tych kontroli coraz większa, 

będzie płaciła kilkutysięczne kary, więc te kontrole muszą być. Dlatego Wydział 

Ochrony Środowiska i Usług Komunalnych jest na pewno większy niż 

dotychczas. Ten sam wydział ma coraz więcej różnych wniosków o pozwolenia 

wodno-prawne i o pozwolenia środowiskowe i bardzo dużo pracy. Pracuje tam 3 

osoby. Wcześniej ten wydział był w Wydziale Inwestycji. 

 

Wydział Gospodarki Przestrzennej czy Wydział Gospodarki Nieruchomościami 

jest w niezmienionym składzie jak wcześniej. 

Wydział Organizacyjny ze względu na to, co się dzieje za wschodnią granicą, na 

obsługę Ukraińców musi być też powiększony, musimy mieć więcej osób w 

kontakcie bezpośrednim z ludźmi z Ukrainy. 

Wydział Ewidencji Ludności gdzie się załatwia dowody, numery pesel, tak jak 

powiedziałem wcześniej gmina ma coraz więcej obowiązków. 

Wydział Inwestycji, który obsługuje tak dużo inwestycji i ma tak dużo prac, 

powiększył się o 2 czy 3 osoby, są to osoby, które intensywnie pracują. 

Wydział Budżetowy ma cały czas taką samą ilość pracowników. 

Wydział Podatkowy - też ilość pracowników nie uległa zmianie. 

W Urzędzie Stanu cywilnego zmniejszyło się zatrudnienie o 1 osobę. 

Powstał Wydział Gospodarki Odpadami – jest 5 osób. Wcześniej tego Wydziału 

nie było. I tak na odpadach oszczędzamy kilka milionów w porównaniu jak gmina 

nie miała tego wydziału i zlecała Naturze i musiała płacić do Natury. Po wyjściu 

z Natury ogłosiliśmy przetarg gdzie firma zewnętrzna w przetargu zaproponowała 



nam o 2 mln. zł. Większą cenę niż dzisiaj płacimy naszej spółce komunalnej GSK. 

Pomimo tych 5 osób to i tak mamy kilka milionów zaoszczędzonych w 

gospodarce odpadami. 

 

Pan Karol Biedrzycki odniósł się do wypowiedzi pana Burmistrza informując, że 

w obecnej kadencji w urzędzie zostały utworzone 4 nowe wydziały. 

 

Pan Jacek Stolarski złożył wniosek, żeby na następną sesję pan Burmistrz Dariusz 

Gwiazda wyliczył ile milionów zaoszczędziliśmy w związku z utworzeniem 

Wydziału Gospodarki Odpadami w Urzędzie Gminy. 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że mamy poziom recyklingu 

osiągnięty na bardzo wysokim poziomie, co w Naturze nie było do osiągnięcia. 

Zainteresowanie ewidencjonowaniem wszystkich mieszkańców i kontrolami też 

było nie do osiągnięcia. Na pewno mamy jeszcze wiele do zrobienia, jeżeli chodzi 

o gospodarkę odpadami. W skali kraju na 35 milionów mieszkańców, 7 milionów 

jest nieujętych w ewidencji gospodarki odpadami, nasz wydział tego nie zrobi ani 

żaden inny wydział, ani żadna inna spółka. 

 

Pan Jarosław Rupiewicz odesłał pana radnego do analizy gospodarki za 2021 r. 

gdzie jest wykazane i można porównać ile kosztuje obsługa tego systemu w 

gminie Grójec a ile w Naturze. 

Kiedy pozostały 4 gminy, mieszkańców jest dużo mniej w Naturze 21 tys. 

wynagrodzenie związane jest z obsługą, obsługa sytemu wiele kosztuje – ponad 

900 tys. zł a w Gminie Grójec w raporcie za 2021 rok jest to kwota ponad 500 tys. 

zł.  

 

Pan radny Jacek Stolarski poinformował, że w Naturze obecnie opłata za śmieci 

wynosi 26 zł od mieszkańca, a w gminie Grójec? Półtora razy tyle. Prośba o 

wyliczenie i udokumentowanie gdzie jest te kilka milionów oszczędności. 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że dzisiaj in-house, który 

wpłacamy do naszej Spółki Komunalnej wynosi ok. 10 mln. zł. A ostatnia kwota, 

która płaciliśmy za gospodarowanie odpadów i za wywóz była ponad 12 mln. zł. 

Przedstawimy to na piśmie. To, że mamy swoją spółkę komunalną jest to 

niewątpliwie nasz sukces, wielokrotnie powtarzałem. Inne gminy też mają z tego 

powodu korzyści, zaczęły być traktowane troszeczkę inaczej i ceny za odpady od 

razu zaczęły spadać, kiedy się pojawiły in-housy. Bardzo dużo spółek prywatnych 

występuje do rządu o zaniechanie in-housu w gminach, ponieważ jest to na 

niekorzyść spółek prywatnych, które funkcjonują. Były cechy monopolistyczne 

na rynku gospodarki odpadami i to było widoczne. Sama Natura nic nie zrobiła 

żeby sprzeciwić się tym cechom monopolistycznym, skończyło się na tym, że w 

tym najlepszym okresie podnieśliśmy cenę za odbiór odpadów za segregowane z 



8 do 10, a niesegregowane pozostały na tym samym poziomie 15 zł. Natomiast 

zamiast gratyfikować tych, którzy segregują i obniżyć im cenę, to Natura 

podniosła segregowane, a kto nie segregował miał cały czas bonus i płacił 15 zł. 

Od mieszkańca. 

 

Pan Burmistrz Jarosław Rupiewicz odniósł się do dwóch pozycji, ile jest z 

przetargu, kwotę z in-hausu do ilości odpadów przetworzonych przez 

mieszkańców. Tona jedna przetworzonych odpadów w gminie Grójec wynosi- 

1240 zł. A ta sama tona w Naturze kosztuje 1400 zł. Natura nie odbiera od 

mieszkańców najdroższej trakcji BIO. Średnio statystycznie mieszkaniec oddaje 

rocznie 350 kg. A w Naturze oddaje rocznie tylko - 243 kg. To, dlaczego pomimo 

mniejszej ilości odpadów mają takie stawki. 

 

 

Ad/10. Zakończenie Sesji. 

 

Na tym obrady zakończono. 

Pan Przewodniczący podziękował i zakończył 57 Sesję Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Grójcu 

Karol Biedrzycki 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Jolanta Kępka  


